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          17/03/2021 
   

 2021-5ישיבת מועצה שלא מן המניין     
 

 בספרייה. 17:30תשפ"א בשעה  א' ניסן 14.3.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –אזולאי דוד 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 17:38 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –שחר גמליאל 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום: 

 
 אישור סגירת תב"רים סופיים  .1

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   רכישת רכב ביטחון ) מצ"ב הרשאה תקציבית ממשרד הביטחון (  אישור תב"ר  .2

   אישור תב"ר         

תקציב   תב"ר 
 מאושר 

 קרנות רשות  משרד ביטחון  

 45,000 145,000 190,000 2021רכב ביטחון  
 

 

 נוכחים:  

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר  –ליאור עמר 

 מנהלת לשכה –יערה אסור 

 רו"ח )בזום( -יעקב זיצר 
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 :    דיון 

 אישור סגירת תב"רים סופיים –  1לסעיף  

 שאנחנו רוצים לסגור תב"רים 7: ישנם דוד

 ? : מה הפערליאור

אש"ח. אלו תב"רים שאנחנו רוצם לסגור את  780הוציאו יותר ממה שקיבלו, יש פער של  דוד:

 הגרעון שלהם סופית. 

דורש לסגור  מבקר משרד הפנים ,כנראה שבעבר העבירו מהשוטף לתב"רים ופשוט לא סגרו אותם

 את התב"רים האלה.

הסיבה המרכזית לסגירתם זה שהם ישנים. , צריך למצוא מימון כדי לסגור את התב"רים רו"ח זיצר:

 אלו סכומים נמוכים, אחוזים נמוכים, אנחנו רוצים לסגור אותם במימון חיצוני. 

 זה יהיה גרעון סופי בתב"רים. תאורתיבתב"רים   תגירעונוישנם 

 זה כסף שצריך לשלם בסוף? ליאור:

 .לספקים בגין התב"רים האלו אין לנו כל חוב דוד:

שתי קבוצות, בלתי רגיל ורגיל. בבלתי רגיל הגרעון מתאחד  בתמצית מאזן מופעים רו"ח זיצר:

ישנים  היות וישנם תב"רים .בבלתי רגיל  תלגירעונומתייחסת  ההשניילתקציב רגיל, הקבוצה 

יוריד מאתנו הערת ביקורת של  זה גרעוניים, הם יעברו לקבוצה של גרעון מצטבר בתב"ר סופי.

 מבקר משרד הפנים. זה נשאר במאזן, רק עובר מיון לקבוצת תב"רים סגורים. 

 . 610, 598, 581,595, 480, 461תב"רים מספר: 

 החלטה:

 .610, 598, 581,595, 480, 461תב"רים מספר: אישור סגירת 

 מאושר פ"א 

 אישור תב"ר רכישת רכב בטחון –  2לסעיף  

אש"ח קרנות רשות. ריקי מכינה  45-וממשרד הבטחון. אש"ח  145שנים מקבלים מימון.  5כל  דוד:

 מכרז לפי מפרט של פיקוד העורף.

 כמו סובארו. .4X4אם אין הכרח לטנדר, למה לא לקנות רכב  ליאור:

אני יודע שהולכים לפי מפרט של פיקוד העורף, יש כמה רכבים שמתאימים ובדרך כלל זה  דוד:

החישוב נעשה כדי שנמכור את הרכב, אנחנו נשאיר את הרכב לאיתן אותם רכבים לכלל הרשויות. 

 ונמכור את הטנדר משק.

 

 הם לא מחייבים אותך במאצ'ינג, אין סיבה לקנות רכב יקר בלי להוסיף שקל. ליאור:

 צמד אליו, אם נמצא בזול יותר נקנה.יהכל הולך לפי מפרט שאנחנו חייבים לה דוד:

 : גם מבחינת תחזוקה שוטפת יותר זול להחזיק ג'יפ מאשר טנדר.ליאור
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מציע להתייעץ עם עופר לפי הצרכים של הבטחון. לקחת מקרים קיצוניים ולבדוק לפי  חגי:

 .ןבביטחוהתאמה לצורכי הבטחון. לא צריך לחסוך 

 .מתאים ושימושי יותרהוא של הרכב הסוג הזה  ליאור:

 ₪. 190,000בואו נצביע, פתיחת תב"ר בסכום כולל של  :דוד 

אני מוכן להצביע על התקציב של משרד הבטחון לא מבין למה צריך לפתוח תב"ר מראש  :ליאור 

 .גבוה בסכום 

 כדי שלא נצטרך להתעכב עם הצבעה נוספת, אני מתנהל לאורך כל השנים בחיסכון מיטבי :דוד 

זול יותר נרכוש רכב אם נמצא  ואתם רואים את זה בשש השנים שאני מכהן כמה הצלחנו להתייעל

 בכדי שלא נתעכב עוד חודש להצבעה נוספת. פתח על הסכום הזהייבוודאות, אבל התב"ר 

 החלטה: 

 ₪    190,000ע"ס    אישור תב"ר רכישת רכב בטחון

 : דוד, אבי, דורית, חגי ושחרבעד

 : ליאור ואיריס נגד

 

 17:53הישיבה הסתיימה בשעה: 

 רשמה: יערה אסור

 

         

           _______________              

 אילודוד אז             

 ראש המועצה        

 
 
 


